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Verksamhetsåret
Här följer en sammanfattning av verksamheten för frITid under perioden 2024/2025.
Detta inleds med en översiktlig genomgång av de kontinuerliga aktiviteterna, följt av en
detaljerad redogörelse för vad som genomförts under varje specifik läsperiod.

Löpande verksamhet
Under 2024 och 2025 har frITid aktivt arrangerat en och en halv timmar långa trä-
ningspass nästan varje vecka under läsperioderna 1, 2, 3 och 4. Passen har varierat
mellan att hållas i kårhusets motionshall och som specialarrangerade aktiviteter utanför
campus. Ungefär hälften av tillfällena har ägt rum i motionshallen, där deltagarna också
har haft möjlighet att använda bastun efter passet, i enlighet med en långvarig tradition.

Utöver den synliga löpande verksamheten har det även hållits i interna möten samt
möten med Chalmers Enade Sportsällskap (CHESS). Det har också internt pågått ett
mindre arbete i syfte att locka fler tjejer till frITids arrangemang, vilket är något som
vi uppmuntrar kommande styrelse att fortsätta med.

Läsperiod 4
Under läsperiod 4 2024 har frITid arrangerat följande:

• 07/04 Hade ett aspningstillfälle inför fyllnadsval med minigolf.

• 12/04 Anordnade badminton i Fjäderborgen för gemene IT-teknolog.

• 19/04 Anordnade vinvolleyboll i Motionshallen.

• 26/04 Anordnade ett träningstillfälle i fotboll inför CM i fotboll.

• 02/05 Var med och deltog i fotbolls CM, vi representerade ett IT-lag.

• 04/05 Anordnade diskgolf i slottskogen dagen efter sektionsmötet.
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• 17/05 Anordnade bordtennis i Aktiviteten i Mölndal.

Läsperiod 1
Under läsperiod 1 2024 har frITid arrangerat följande:

• 21/08 Var med och hjälpte till under Phadderkampen, vi körde kast med vatten-
ballong.

• 24/08 Anordnade SåpIT tillsammans med P.R.I.T. under mottagningen, det blev
väldigt såpigt.

• 29/08 Var med och hjälpte till under SvettIT tillsammans med NollKIT.

• 01/09 Anordnade fotboll där IT-nollan och F-nollan spelade mot varandra som ett
nolluppdrag.

• 14/09 Anordnade diskgolf i slottskogen som vårt första enskilda arr efter mottag-
ningen.

• 20/09 Anordnade badminton i Fjäderborgen.

Läsperiod 2
Under läsperiod 2 2024 har frITid arrangerat följande:

• 27/09 Anordnade vinvolleyboll i motionshallen.

• 04/10 Anordnade Laserdome i Hisingen där vi hade vår bästa deltagarstatistik än
så länge.

• 11/10 Anordnade multiboll i motionshallen.

• 18/10 Anordnade spikeball i motionshallen tillsammans med en extern förening
inom spikeball.

• 15/11 Anordnade cirkelträning med beep-test mot slutet i motionshallen.

• 29/11 Anordnade vinvolleyboll i motionshallen.

Läsperiod 3
Under läsperiod 3 2025 har frITid arrangerat följande:

• 20/01 Var med vid aspkickoffen för kommittéer som har aspning LP 3.

• 31/01 Anordnade löpning som var ytterst uppskattat av de som kom.

• 01/02 Hade vår egna aspkickoff där vi presenterade oss själva för asparna.
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• 07/02 Anordnade badminton i fjäderborgen vilket var vårt mest populära arrange-
mang hittils.

• 08/02 Anordnade äventyr för våra aspar där vi gjorde äventyr, dsvdv.

• 15/02 Anordnade vinvolleyboll i motionshallen där asparna fick ta över befälet.

• 20/02 Våra aspar anordnade laserdome för sektionens medlemmar.

• 24/02 Var med under den gemensamma LP 3 aspavslutningen.

Uppföljande av verksamhetsplan
Styrelsen för frITid anser att den har uppfyllt sina åtaganden enligt gällande reglemen-
ten och stadgar, samt enligt den verksamhetsplan som presenterades för ett år sedan. I
verksamhetsplanen angavs det att frITid 24/25 skulle försöka arrangera ett Chalmers-
mästerskap (CM), detta blev tyvärr inte av då Göteborgs Stad ändrade hur och när man
kunde boka hallar inomhus. I och med att vi ville arrangera pingis CM så fanns det inte
så mycket vi kunde göra utan en sal bokad via Göteborgs Stad och det skulle kosta för
mycket att hyra en pingishall stor nog för att hålla ett ordentligt CM.

Under året har styrelsen aktivt arbetat för att erbjuda möjligheter att prova på olika
idrottsaktiviteter som kanske inte är tillgängliga för den gemene IT-teknologen. Bland
aktiviteterna märks Laserdome, Spikeball och Diskgolf. Det har även varit ett fokus på
mer traditionella sporter såsom Badminton och Volleyboll. Valet av sporter har påverkats
av styrelsens bedömning av vad som varit genomförbart vid olika tillfällen och deras egna
intressen.

Angående underhållsköp har nya diskar till diskgolf och en högtalare införskaffats till
frITids förråd. Inför utomstående arrangerat CM har det annonserats information samt
tagits ut lag om ett intresse funnits.


